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Norsk Retrieverklubb       
Avdeling Gjøvik/Lillehammer         Aktivt hundeliv 
             
 
 

Styremøte 03.12.2020 på Teams 
 

Til stede: Erik, Hege, May Britt, Malin og Marianne 
Forfall: Arne 
 
 
19/20 Saksliste: godkjenning, v/Erik 
 

• Godkjent. 
 
 
20/20 Gjennomgang av møtereferat fra møte 2 2020 v/Marianne  
 

• Godkjent. 
 

 
21/20 Faste saker Muntlig  
 

• Status WT-pinsen 2021. 
 
Ikke noe nytt der enda, men det må snart planlegges til det.  
Working-test: 22.05.2021.  
Utstilling: 23. og 24.05. 

 
  

• Status Utstillingskomiteen. 
 
Utstillingen blir 21.08.2021, forhåpentligvis på Øverby. 

 
 

• Status Jaktkomiteen. 
 
Det er planlagt prøve 28.-29. august 2021, Tolling-jakt, BK, AK og EK begge 
dager. 
BK-prøve 10.09.2021. 
EK-prøve 11.09.2021. 
AK-prøve 12.09.2021. 
Kanskje en bevegelig BK-prøve til på høsten. 
Bevegelig prøve fra 01.05.2021 - 30.06.2021. 
Kvalifiseringsprøver blir 26.04.2021, 31.05.2021 og 06.09.2021. og vi søker 
om å få prøve 21.05.2021, før pinsearrangementet.  
 
Det har blitt rapportert inn en disiplinærsak etter jaktprøven (BK) i høst, 
innsendt av NKK representanten. 
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• Status Kurs  

 
Vi har arrangert to valpekurs i år.  
Malin kan ha et oppfølgingskurs etter det siste valpekurset, et unghundkurs 
på nyåret. Oppstart i februar. 
Malin er også villig til å kjøre helgekurs i selvtillitsbygging på hund. 
Vi kan spørre Stian Stende om et nytt valpekurs til våren, evt også 
oppfølgingskurs. 
Vi bør få til jaktkurs til våren, både BK, AK og EK. 
Det er også ønskelig med utstillingskurs, handlerkurs og utstillingstreninger. 
Vi ønsker også et kurs i hundens språk med Bakken Hundesenter. 

 
 

• Status Økonomi 
 

Det blir et positivt resultat i regnskapet, men alt har ikke kommet inn enda fra 
jaktprøver i høst.  
Hege tipper et overskudd på ca kr. 15 000,-  

 
 
22/20 Oppdatering årsplan for 2021 (se på 2019) 
 

• Erik sender ut til oss så vi kan være med å fylle inn. 
 
 
23/20 Støtte til NKK i en økonomisk krise v/Erik  
 

• De enkelte avdelingene står fritt til donasjon eller lån til NKK, hovedstyret 
anbefaler lån. Avdelingen vår kan låne bort kun et lite beløp, kr 12 000,-. 
 

 
24/20 Status på fast tilholdssted, Øverby - Gjøvik. 
 

• Det har vært et møte med Gjøvik Hundeklubb og befaring på Øverby. Erik, 
Hege og May Britt stilte fra avdelingen. Det ble forhandlet frem en sum på kr 
100 000,- for kjøp av klubbhytte med tilhørende teknisk utstyr. Alt i orden med 
kommunen. 
Hege har funnet et veldig fint sted for kurs og treninger, innendørs og 
utendørs like ved Moelv. Vi går for å leie oss inn der dersom vi blir enige om 
en pris.  
Det er en utendørs dam, basseng inne og mange muligheter.  

Eier er veldig interessert i et samarbeid med oss. 
 
 
25/20 Arrangement WT2021 
 

• Status 2020 videreføres i 2021. 
Har alle 9 dommere på plass fra fjoråret.  
Må ordne overnatting til dommere og trenger 30 medhjelpere på 
arrangementet. 
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26/20 Høring - justering av NKKs regler for jaktprøver ….-->2024 
 

• Dette må ut til høring hos medlemmene våre. 
Gjelder premiegrader, gjøre om working-test til mer fotgåing, søksoppgaver,   
gjøre om på prosentandel på bestått i AK og EK i alle fall, dommerutdannelse 
mv. Alle bør sette seg inn i dette. Høringsfrist til våre medlemmer 31.1.2021 

  
 
 
27/20 Årsmøte i avd. Gjøvik/Lillehammer 
 

• Torsdag 11.03.2021 kl 19. på vertshuset på Biri. 
 

 
 
28/20 Instruktørlister, forespørsel fra FRK 
 

• Vi mener å ha sendt en liste til dem tidligere, men Erik ser på det og sender 
en oppdatert liste.  

 
 

29/20 Henvendelse fra FRK ang aktivitet i avd. 1 vedlegg 

 
• FRK (Familie og Rekruterings Komiteen) vil hjelpe oss med å få i gang 

aktivitet. Fint om de vil komme med noen forslag til oss. 

 

30/20 Samarbeid ang. fotografering av hunder 

 
• Vi inngår en avtale om fotografering på pinsearrangementet og utstillingen i 

august med Marije. Julefotografering kan være aktuelt neste år, når vi har et 
fast sted å være.  

 
 
Det er 162 medlemmer pr dato. 
 
 

 
Referent 
Marianne Wottestad 


